
KS Poljane
Se|a predssdstva KK SZDL - Osma redna seja predsedstva KK SZDL je bila

16. junija. Na nje) so sprejeli poročilo o uresničevanju družbenega plana
občine Ljubljana Center za obdobje 1986-90 v letu 1986 s prvo oceno možno-
sti za njegovo uresničevanje do konca tega leta. Predsedstvo je med drugim
sprejelo sklep o ustanovitvi pripravljalnega odbora za proslavo krajevnega
praznika, 13. oktobra. Za predsednika odbora je bil izvoljen Bruno Thaler.

Delegaclja KS Poljane na Rekl - Tradicionalno srečanje je bilo letos 14.
junija. Takrat je bila 12-članska delegacija KS Poljane gost KS Center-Sušak
-Rijeka. Predstavniki obeh KS so izmenjali izkušnje v delovanjih svojih KS,
obiskali pa so tudi Pomorski muzej in druge znamenitosti Reke. Ob ogledu
razstave Nede Šimič-Božinovič so se začeli dogovori o možnostih, da bi
razstavo prenesli tudi v Ljubljano. Ob srečanju je delegacija KS Poljane izročila
svojim gostiteljem krajevno priznanje za dolgoletno in uspešno sodelovanje. ki
jo je skupščina delegatov sprejela že lansko leto ob svojem krajevnem praz-
niku. 13. oktobru.

* * *

Skupšiina delegatov - 1. jullja Skupščina delegatov KS Poljane je sklicana
za 1. julij. Na njej bodo sprejeli samoupravni sporazum o temeljih srednjeroč-
nega plana 1986-1990 ter nov pravilnik o priznaniih m plaketah, ki iih pode-
IjujeKS. .

0 enkratni družbeni pomoči - Tako kot v večini KS je tudi poljanska
komisija za otroško varstvo. socialno skrbstvo in zdravstveno varslvo v juniju
razpravljala o dodelitvi enkratne družbene pomoči vsem tistim, ki so jo nujno
potrebni zaradi visokih življenjskih stroškov in težavnih razmer v katerih živijo.
Prosilcev je 25, vendar to še ni dokončna številka.

Poletno poCitnlško varstvo - Zveza prijateljev mladine tudi letos organizira
poletno pofiitniško varstvo od 26. junija do 11. julija v prostorih KS od 9. do 13.
ure. KS Poljane se je odločila, da tokrat ne bo pobirala vnaprejšnjih prijav, tako
da bodo v tem času lahko prišli v KS vsi tisti otroci, ki bodo v Ljubljani in ne
bodo vedeli kako preživeti proste počitniške dni. Dolgčas jim prav gotovo ne
bo, saj je DPM poskrbelo za zanimiv in raznovrsten program.

• * *

Stanovanjska problematika - Kljub vsepovsod prisotnemu počitniškemu
vzdušju marsikje delajo zelo zagnano. Tako se je na svoji redni seji sestala 10.
junija komisija za stanovanjsko gospodarstvo pri KS Poljane. Na dnevnem
redu je bila stanovanjska problematika in tekoče zadeve (prenosi stanovanjske
pravice, vloge za stanovanja, ipd).
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